
RoHS-Declaration of Conformity (Directive 2011/65/EU and amendment 2015/863/EU) 

 

Name:           Silver Atena GmbH       
Address:  Dachauer Str. 655 • 80995 Munich (Germany) 
 Phone: +49 89 189600-0  
 E-Mail: info@silver-atena.de • www.silver-atena.de                                  

 

Contact:       Detlev Hantke            

E-mail :         d.hantke@silver-atena.de                 

Telephone:   +49 89 189600 8229                   

Product Part or Model Number:  
 

Part Number Part Name 
100 109 03 02 02 iONiX Lite 25 Wallbox (RAL7046) 
100 109 04 02 02 iONiX 25 Wallbox (RAL7046) 

 

Regarding the RoHS DIRECTIVE 2011/65/EU, Article 4(1) we would like to give the following information:  
 
In isolated cases, components which are installed in our products make use of the following exemptions to the RoHS 
directive in accordance with Annex III: 
6a – Lead as an alloying element in steel for machining purposes and in galvanized steel containing up to 0,35 % lead by 
weight  
6b – Lead as an alloying element in aluminium containing up to 0,4 % leady by weight 
6c – Copper alloy containing up to 4 % lead by weight, lead in metallic part up to 3 % by weight 
7a – Lead in high melting temperature type solders (i.e. lead based alloys containing 85 % lead by weight or more lead 
7b – Lead in solders for network infrastructure equipment for switching, signaling, transmission and network management 
7c I – Electrical and electronic components containing lead in a glass or ceramic other than dielectric ceramic in capacitors, 
e.g. piezoelectric devices, or in glass or ceramic matrix compound 
7c II – Lead in dielectric ceramic in capacitors for a rated voltage of 125 V AC or 250 V DC or higher 
 
Even if isolated components make us of these exceptions these components continue to be ROHS compliant and therefore 
all our products. 
 

Authorized Signature:      

 

Name:  Dr. Detlev Hantke 

 

Title:  Quality Manager     Date:  08-11-2023 

 

 

 

 

 



RoHS-Konformitätserklärung (Richtlinie 2011/65/EU und Änderung 2015/863/EU) 

 

Name:           Silver Atena GmbH       
Adresse:  Dachauer Str. 655 • 80995 München (Deutschland) 
 Telefon: +49 89 189600-0  
 E-Mail: info@silver-atena.de • www.silver-atena.de                                  

 

Kontakt:       Detlev Hantke            

E-mail :         d.hantke@silver-atena.de                 

Telefon:       +49 89 189600 8229                   

Produkt bzw. Modellnummer:  
 

Teilenummer Produktname 
100 109 03 02 02 iONiX Lite 25 Wallbox (RAL7046) 
100 109 04 02 02 iONiX 25 Wallbox (RAL7046) 

 

Bezüglich der RoHS Richtlinie 2011/65/EU, Artikel 4(1) geben wir folgende Informationen bekannt:  
 
In Einzelfällen wird in Komponenten, die in unseren Produkten verbaut sind, Gebrauch von den folgenden Ausnahmen in 
der RoHS Richtlinie in Übereinstimmung mit Anhang III gemacht: 
6a – Blei als Legierung in Stahl für die mechanische Bearbeitung und in galvanisiertem Stahl mit bis zu 0,35 % Blei in 
Gewichtsprozent 
6b – Blei als Legierung in Aluminium mit bis zu 0,4 % Blei in Gewichtsprozent 
6c – Kupferlegierungen mit bis zu  4 % Blei in Gewichtsprozent, sowie Blei mit bis zu 3 % in Gewichtsprozent  
7a – Blei in Lot mit hohen Schmelztemperaturen (Blei-basierte Legierungen, die bis zu 85 % Blei in Gewichtsprozent oder 
mehr enthalten) 
7b – Blei in Lot für Netzwerk-Infrastruktur für Switche, Signalgebung, Signalübermittlung und Netzwerk-Management  
7c I – Elektrische und elektronische Komponenten, die Blei in Glas oder Keramik enthalten und nicht in Kondensatoren oder 
piezoelektrischen Geräten enthalten sind, wie piezoelektrische Geräte oder Glas in keramischen Matrix-Verbindungen  
7c II – Blei in dielektrischen Keramiken in Kondensatoren für eine Nennspannung von 125 V AC oder 250 V DC oder höher  
 
Selbst wenn einzelne Komponenten Gebrauch von diesen Ausnahmen machen, bleiben alle verbauten Komponenten und 
damit unsere Produkte RoHS konform.  
 

Autorisierte Unterschrift:          

 

Name:  Dr. Detlev Hantke 

 

Tittel:  Qualitätsmanager     Datum:  08.11.2023 

 

 

 


